
Bestyrelsesmøde, Kano- og Kajakklubben Gudenaa 
25.-26. oktober i Blokhus 

 
Til stede: Anja, Anne, Brian, Flemming, Jeanett, Tommy, Trine 
Fraværende:  
Næste møde: 17. november (Trine) 
(kommende møde: 7. januar (Anne)) 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden / Tommy 
Godkendt 

 
2. Referat fra sidst / Tommy 

 
3. Årsplanen / Tommy 

 
4. Økonomi og medlemmer / Brian 

Der er 285 medlemmer d.d. Vi har fået alt tilskud fra kommunen til nye 
kajakker. Økonomien ser fornuftig ud. 

 
5. Udvalgene (begynder, polo, børn-unge, materiel, hus) / alle 

Intet nyt.  
 

6. Nyt fra DKF, Randers Kommune, 
DKF havde inviteret klubberne i Aarhus området til møde, hvor Tommy, 
Flemming og Anja deltog. Temaerne var DKF struktur, EPP og præsentation 
af de nye sikkerhedsregler. Til DKF: Mere brugervenlig hjemmeside ift. 
medlemsoplysninger og tilmeldinger. 

 
7. Stævner og arrangementer / alle 

Intet. 
 

8. Glimt, hjemmesiden, nyhedsbrevet, alle 
Nyt nummer af Glimt er på trapperne. 

 
9. Evt.:   

 
 
Ref./Anja 


